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escalatieladder dak- en thuisloze mensen.docx

lk heb een concept
— escalatieladder gemaakt voor dak- en thuisloze mensen. Deze heb ik nog niet met 5.1.2e

afgestemd, omdat ik eerst even bij jou wil checken of dit ongeveer is wat je voor ogen hebt (?). En is het de bedoeling dat dit in een

groslijst voor burgemeesters beland of is het meer voor ons om achter de hand te houden?

Groet,

vi:IEEE
ver:IE)SEEc >

Verzonden: vrijdag 18 september 2020 08:54

Aan: 5.1.2 ) <BEREEEN@ minvws.nl>

po —
Onderwerp: RE: 20200908 Strategie en Escalatieladder v27EES ootx

Nabrander: misschien volstaat het om een verwijzing naar de geactualiseerde richtlijn toe te voegen.

Verzonden: donderdag 17 september 2020 20:36

Aan:

cc: al ) EEE © minvws.n>;EXECS)EXEC© minvs.ol>
Onderwerp: RE: 20200908 Strategie en Escalatieladder v2 7 EEE rr tx

Hoi,

Dank voor jullie actie zover. Het is een beetje een vage vraag merk ik en de term escalatieladder werkt ook verwarrend.

Volgens mij is de gedachte dat er verschillende fases van de ernst van de (regionale) situatie zijn en dat per fase aan de

regio’s/burgemeesters een soort ‘checklist’ wordt gegeven: waar moet/kunje aan denken/ wat kun je doen/welke

maatregelen kun je treffen in deze fase?

Wat ik kan bedenken is bijvoorbeeld: denk er over na - in een situatie dat horeca en openbare voorzieningen zoals

bibliotheken weer moeten sluiten - waar dakloze mensen overdag terecht kunnen voor hun sanitaire behoeften en

maaltijden. En: denk er over na - bij een heftige lokale uitbraak/lockdown - waar dakloze mensen overdag conform de

richtlynen kunnen verblijven.

Dus meer in de trant van: vergeet niet - als je maatregelen treft - om na te gaan ofje voor dakloze mensen iets

extra’s/specifieks moet organiseren.

Z.0 1ets?

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: IEEECNE<BEXEDN0 minvws i>



207860

Datum: donderdag 17 sep. 2020 4:44 PM

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>

Kopie: 5.1.20 ) neNCESENET civ
pixOnderwerp: FW: 20200908 Strategie en Escalatieladder v27

IEEE - ik zien niet direct wat een escalatieladder voor de daklozenopvang zou toevoegen. Het enige issue wat

daarop zou kunnen is of we wel of niet niet-rechthebbenden weer opvangen als er een intelligente lock-down komt. Dat punt voeg

ik toe in de nota die ik schrijf bij de nieuwe richtlijn. Deze doe ik morgen de lijn in. Vanmiddag hebben we het over de richtlijn

gehad in het clusteroverleg en op basis daarvan doe ik nog een paar aanpassingen. Verder hebben we met het cluster afgesproken
om elkaar weer tweewekelijks te zien, gezien het toenemend aantal besmettingen. Die vraag kwam met name var RE
lk heb wel aa n [Eevraagd of zij vanuit GGZ wél bezig zijn met een escalatie ladder, maar uit onderstaande mail maak ik op dat

dat niet het geval is.

Laat maar weten als jij toch denkt dat er iets extra’s nodig is.

Groet,

van:IEEEXEo ninvws.ol>
Verzonden: donderdag 17 september 2020 13:52

Aan: @minvws.nl>

cc: JEM minvws. >;INCEEC)BENET- ninvvs o)>
Onderwerp: RE: 20200908 Strategie en Escalatieladder v27IEE ootx

..

Dank hiervoor. Even voor mijn beeld, dit is een escalatieladder die J&V heeft opgesteld? Of komt deze bij VWS vandaan en

krijgen wij hem via de band?

In beide gevallen vraag ik me af of je voor kwetsbare groepen een aparte ‘ladder’ zou moeten maken. Wat volgens mij goed is,
is de acties ronde de motie Jetten die nu worden uitgevoerd. En ik neem aan dat je op de hoogte bent van het koepeloverleg van

23 september. Ik zal nog ff bijjEREYpeilen, maar ik zie niet direct een meerwaarde.

Groeten [ERESY
Van:IEEEJEBEN@minvws.ni>

Verzonden: donderdag 17 september 2020 11:28

Aan: 2 minvws.nl>

cc: @minvws.nl>:[AE minvws.nl>

Onderwerp: FW: 20200908 Strategie en Escalatieladder v27BEE opt

=:
Vanuit JenV hebben wij de zogenaamde escalatieladder doorgestuurd gekregen en nu komt de vraag of we voor verschillende

kwetshare groepen ook een aparte ladder moeten maken. Wij twijfelen of dit nodig is voor daklozen. Zijn jullie wel met iets bezig

voor de GGZ?

Groet,


